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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Alelnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok intézni a
vidékfejlesztési miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mi lesz veled, Aranyhegy? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban a Ceglédbercel határában tevékenykedő Aranyhegyi Pinceszövetkezet tagjai
és az Aranyhegyi Szőlő és Gyümölcsgazdák Egyesülete kéréssel fordult hozzánk . Az
Egyesület tagjai mintegy 170 hektáron 1993 óta termesztenek sz őlőt és gazdálkodnak saját és
állami tulajdonú földeken . A hatályos jogszabályoknak és a szerződésekben foglaltaknak
megfelelően új szerződést kell kötniük az állami földek vagyonkezelőével, az NFA-val. Az
aranyhegyi gazdák továbbra is szeretnék művelni a területet, azonban a közelmúltban a
visszás és homályos állami földek pályáztatási rendszere körüli botrányos eredménye k
aggodalommal töltik el őket .

Kérjük a Miniszter Úr szíves tájékoztatását arról, hogy az állam továbbra is számít-e a z
Aranyhegy gondos gazdáinak munkájára.

Várjuk megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. április 04 .
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